

[View this email in your browser](#)



MEDIA RELEASE

Canada Games Council Statement on COVID-19 Vaccination Policy for the 2022 and 2023 Canada Games

December 6, 2021 / Ottawa, Ontario - Due to the ongoing COVID-19 pandemic, the Canada Games Council (CGC), with the endorsement of the 2022 Canada Games Host Society and the 2023 Canada Games Host Society, will implement a mandatory COVID-19 vaccination policy for all accredited individuals at the 2022 Canada Summer Games in Niagara Region and the 2023 Canada Winter Games on Prince Edward Island.

All accredited athletes, coaches, managers, technical officials, participant assistants, venue pass holders, mission staff, guests and media must receive and provide proof of a complete and up-to-date series of a Health Canada approved COVID-19 vaccine at least 14 days prior to their arrival at the 2022 or the 2023 Canada Games.

The health and safety of all Canada Games participants and the people who live, work and play in the communities hosting the Games is of the utmost importance. The CGC and the Host Societies firmly believe that vaccination is an appropriate mechanism to protect all members of the Canada Games family and the general public as we collectively strive to deliver safe and successful Games in 2022 and 2023.

The CGC, 2022 Canada Games Host Society and 2023 Canada Games Host Society will make accommodations for individuals who are either ineligible to receive a COVID-19 vaccination, or have received an exemption on medical or religious grounds.

Eligible individuals who have not provided proof of vaccination or received an exemption will not be permitted to attend or participate in the 2022 or 2023 Canada Games.

venues.

The CGC COVID-19 vaccination policy is available at canadagames.ca. Information pertaining to the implementation of the policy, including procedures regarding exemptions, will be made available no later than April 1, 2022.

-30-

About the Canada Games Council

The Canada Games Council, a private, non-profit organization, is the governing body for the Canada Games. Held once every two years, alternating between winter and summer, the Canada Games represent the highest level of national competition for up and coming Canadian athletes. The Games have been hosted in every province at least once since their inception in Quebec City during Canada's Centennial in 1967. The Games are proud of their contribution to Canada's sport development system, in addition to their lasting legacy of sport facilities, community pride and national unity. The organization of the Canada Games is made possible through the tireless dedication of local Host Societies and the contribution and support of the federal, provincial/territorial and host municipal governments.

The office is located in Ottawa, Ontario, on the traditional territory of the Algonquin Anishinabek People.

Media Contacts

Courtney Pollock
Senior Advisor, Communications and Digital Media
Canada Games Council
613-291-6721
cpollock@canadagames.ca



COMMUNIQUÉ DE PRESSE

Déclaration du Conseil des Jeux du Canada sur la politique de vaccination contre la COVID-19 pour les Jeux du Canada 2022 et 2023

Le 6 décembre 2021 / Ottawa, Ontario - Dans le contexte de la pandémie de COVID-19, le Conseil des Jeux du Canada (CJC), avec l'appui des sociétés hôtes des Jeux d'été 2022 dans la région de Niagara et d'hiver 2023 à l'Île-du-Prince-Édouard, mettra en application une politique de vaccination obligatoire pour toutes les personnes accréditées.

[Subscribe](#)[Past Issues](#)[Translate ▼](#)

devront avoir reçu une série complète et à jour d'un vaccin contre la COVID-19 approuvé par Santé Canada au moins 14 jours avant le début des Jeux du Canada 2022 ou 2023 et en fournir la preuve.

La santé et la sécurité des participants aux Jeux et des gens qui vivent, travaillent et jouent dans les communautés hôtes sont primordiales. Le CJC et les sociétés hôtes croient fermement que la vaccination est un bon moyen de protéger les membres de la famille des Jeux du Canada ainsi que le grand public contre la COVID-19 lors des Jeux de 2022 et de 2023.

Le CJC, la Société hôtesse des Jeux du Canada 2022 et la Société hôtesse des Jeux du Canada 2023 prendront des mesures d'adaptation pour les personnes non admissibles à la vaccination contre la COVID-19 ou exemptées pour des raisons de santé ou des motifs religieux.

Les personnes admissibles n'ayant pas fourni leur preuve de vaccination ou n'ayant pas obtenu une exception de vaccination ne pourront pas participer ni assister aux Jeux du Canada 2022 et 2023.

Les spectateurs des Jeux du Canada 2022 et 2023 devront satisfaire aux exigences de santé publique en vigueur des communautés hôtes et aux politiques des sites hôtes.

La politique de vaccination contre la COVID-19 du CJC peut être consultée à l'adresse canadagames.ca. L'information concernant sa mise en application, y compris les procédures relatives aux exemptions, sera diffusée au plus tard le 1er avril 2022.

-30-

À propos du Conseil des Jeux du Canada

Le Conseil des Jeux du Canada (CJC) est l'organisme privé sans but lucratif qui régit le mouvement des Jeux du Canada. Tenus tous les deux ans, en alternance entre l'été et l'hiver, les Jeux du Canada sont le plus haut niveau de compétition au pays pour les athlètes de la relève. Ils ont eu lieu au moins une fois dans chaque province depuis leur création à Québec à l'occasion du centenaire du Canada en 1967. Les Jeux sont fiers de leur contribution au système de développement sportif ainsi que de leurs legs durables en installations sportives, fierté collective et unité nationale. L'organisation des Jeux du Canada est rendue possible grâce au dévouement des sociétés hôtes ainsi qu'à la contribution et au soutien du gouvernement du Canada, des gouvernements provinciaux et territoriaux et des municipalités hôtes.

Le bureau du CJC est situé à Ottawa, sur les terres ancestrales de la nation algonquine Anishinabeg.

Contacts médias

Courtney Pollock
Conseillère principale, communications et médias numériques

Subscribe

Past Issues

Translate ▼

cpo1lock@canadagames.ca



Copyright (C) 2021 Canada Games Council. All rights reserved.

Our mailing address is:

Want to change how you receive these emails?
You can [update your preferences](#) or [unsubscribe](#)

